
Ekstraordinært bestyrelsesmøde i Haldbjerg-Vangen Grundejerforening. 
 
Mandag den 4. december 2017 kl. 19.00 på Kløvervænget 7. 
 
 
Dagsorden: 

1. Status i sag vedr. pavillon ved legepladsen. 
2. Beslutning om videre forløb i ”pavillon-sagen”. 

o Vi udsætter projektet på ubestemt tid 
o Formuen lader vi stå på nuværende tidspunkt 
o Vi vil gerne investerer pengene i flere muligheder på den store legeplads. 
o Vi vil tage på inspiration tur, hvor vi kan finde nye muligheder. 

Vi vil besøge: Tolne, Skæve, Lunken, Elling med flere. 
o Der skal bruges penge på at renovere bålhytten og trappen ned til 

legepladsen. Trappen vil kommunen bidrage til.  
 

3. Eventuelt. 
 
 
ad 1.: 

 Grunden ved den lille legeplads har vi i 10 år, dernæst skal der laves ny aftale. 

 Der må ikke bebygges yderligere herpå. 

 Grunden ved den store legeplads har vi i 25 år, dernæst skal der laves ny aftale. 

 Inden byggeri på grunden skal der udarbejdes et projekt som skal godkendes ved 
kommunen samt i nabohøring. 

 Der må max bygges 50 m2 herpå. 

 Bygning skal være til toilet + te-køkken + evt. lille mødeokale. (Det må ikke have 
status som et ”forsamlingshus”). 

 
HVIS vi bygger skal vi 

- have styr på økonomien fra start 
- have sat en fundraising i gang snarest muligt 
- have forsikringer på hus og på ansvar 
- have aftalt forlods hvordan vedligeholdelse skal ske samt den daglige rengøring 
- have ejerskabet på plads (evt. en separat forening) 
- have valgt arbejdsgruppe / bestyrelse med evt. reference til Grundejerforeningen 

 
HVIS vi ikke bygger 

- skal vi så gøre det om nogle år? 
- hvad skal der ske med vores formue? 
- skal kontingentet nedsættes? 

 
ad 2.: 
Hvad beslutter vi? 
 


